
my Compal隱私權政策 
 
仁寶電腦工業股份有限公司（以下稱「我們」）非常重視您的個人隱私，我們
絕對尊重並予以保護。為了幫助您瞭解「my Compal」（以下稱「本APP」）對
您個人資料的蒐集、處理與利用，請您詳細閱讀本隱私權政策。 
 
本APP僅會在您使用QR code scan功能時，請您提供相機的使用者權限，以利本
APP存取拍照功能，並透過掃瞄QR code方式建立Wi-Fi連線。 
 
但此一功能並不會讓我們存取您裝置的照相或攝影功能，所以我們不會、也無法
透過本APP蒐集、處理、利用您的個人資料。 
 
我們可能為了因應本APP的功能改變或法規調整，而對本隱私權政策進行修正。
如您不同意本隱私權政策之任何條款，或不同意我們修改、變更本隱私權政策
，請您立即停止使用本APP。 
 
【我們的聯絡方式】 
Yangty_chen@compal.com 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
my Compal Privacy Policy 
 
Compal Electronics, Inc. (hereinafter referred to as "We", “Us” or “Our”) attaches 
great importance to your privacy, and we will absolutely respect and protect it. 
Please read through this Privacy Policy in order to help you understand how your 
personal data is collected, processed and used your personal data by "my Compal" 
(hereinafter referred to as "the APP"),  
 
The APP uses QR code to establish the WiFi connection, therefore, the APP will need your 
permission to access the camera for QR code scanning.  

 

mailto:Yangty_chen@compal.com


However, no personal data will be collected or used from using the APP. 

 
We reserve the right to revise this Privacy Policy in response to changes in the 
functions of the APP or legislative changes. If you do not agree on any terms of this 
Privacy Policy, or do not agree with us on modifying or revising this Privacy Policy, 
please stop using the APP immediately. 
 
 
 [Our contact information] 
Yangty_chen@compal.com 
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